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 Сарадња са председником Србије Александром Вучићем је протеклих година врло
редукована због разлика у политикама које персонификујемо, изјавио је за Радио
Слободна Европа председник Црне Горе Мило Ђукановић, који је уверен да ће његова
земља бити прва наредна чланица Европске уније.

  

Ђукановић је рекао да сумња у проевропске амбиције Вучића и да о томе јавно говори.

  

„Ако неко промовише политику где би се држава Србија појављивала као патрон над
Србима у другим државама, то није европска политика. Та политика нас је деведесетих
година, сећате се, довела до рата“, нагласио је председник Црне Горе.

  

И тада је Србија имала жељу да заштити босанске Србе, па знамо до чега је то довело,
подсетио је Ђукановић и признао да је и сам био део те политике, па зна ко су били
њени креатори.
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То су били кључни људи већих држава на простору бивше Југославије, који су тада
покушали да промовишу или да обнове идеју стварања три увећане државе на простору
Западног Балкана, што се, како је указао, завршило са 150.000 људских жртава.

  

Ђукановић је рекао да не верује у пречице на путу ка ЕУ, одговарајући тако на позиве
лидера држава Западног Балкана, који су учестали после руске инвазије на Украјину, да
се државама овог дела Европе олакша пут ка чланству у ЕУ у страху да би могле
потпасти под негативан руски утицај.

  

„Мој став је да све земље Западног Балкана треба да имају своје место у ЕУ, али до којег
ће доћи након безусловно реализованих, квалитетних свеобухватних друштвених
реформи. Дакле, не верујем у пречице на путу ка ЕУ“, објаснио је Ђукановић.

  

„Спремни смо да испунимо услове, пре свега у области владавине права која је постала
кључна тачка преговарачке агенде са ЕУ. Након тога желимо да остваримо чланство у
ЕУ и мислимо да би Црна Гора на бази до сада учињеног могла бити прва следећа
чланица ЕУ“, закључио је Ђукановић.

  

(Фонет)
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